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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 1  

van woensdag 28 januari 2015 om 20:30 uur 

 
Aanwezig: Roes Peter - voorzitter 
Der Kinderen Annemie, Otten Toon, Van Otten Jan, Meeus Paul, Guedon John, Grooten Eddy, De Coninck 
Katleen, Gladiné Pierre - raadsleden 
Vos Eric - burgemeester 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Breugelmans Stef, De Wilde Tine - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Josiane Driesen – raadslid in vervanging van Stef Breugelmans, 
Wannes Starckx – raadslid in vervanging van Tine De Wilde, 
Erwin Brentjens, Willy Van Geirt en Paul Moelans – raadsleden, 
Guy Van der Stuyft – Markt Events, 
Erik Adriaensen – evenementenloket, 
Bart Segers – preventieambtenaar brandweer, 
Roger Leys – hoofdcommissaris van politie, 
Luc Sels – commissaris van politie, 
Bob Raets – preventieambtenaar, 
Marcus netten – bemiddelingsambtenaar, 
Pers, 
Publiek. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Facturatie ambulancevervoer 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft burgemeester Eric Vos toelichting bij dit punt. 
 
Evaluatie Winterpret 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Erik Adriaensen toelichting bij dit punt. 
Nadien geeft Guy Van der Stuyft van Markt Events nog volgende toelichting: 
Er werd een expert gevraagd om de fout te bepalen. 
Momenteel wordt alles geïnventariseerd met betrekking tot de schade (inclusief het inkomstenverlies van de 
verenigingen) en aan de advocaat gegeven. Van de verenigingen was zo goed als niets stuk. 
Erwin Brentjens heeft nu wel een verduidelijking gehoord over dit incident maar had gedacht om vandaag het hele 
wintergebeuren als evaluatie te horen. 

Burgemeester Eric Vos deelt mee dat dit in een volgende commissie aan bod zal komen. 
Erwin Brentjens zou graag het contract met de tentenbouwer willen inzien. 

Markt Events heeft geen contract met de tentenbouwer, wel de ijspistebouwer. 
Erwin Brentjens weet dat een tentenbouwer een tentenboek moet kunnen voorleggen. Hij vraagt of alles volgens de 
regels is gebeurd en de certificaten aanwezig waren. Ter plaatse heeft hij zelf (nadat  de tent ingezakt was) 
versperde nooduitgangen gezien en buitenaanhechtingen zonder lijnen. In een krant heeft hij gelezen dat er palen 
in het midden hadden moeten staan voor de stabiliteit. Graag had hij antwoorden op al deze vragen en vindt dat 
men hier nogal vrijblijvend over gaat. 

Burgemeester Eric Vos verduidelijkt dat er niet lichtzinnig wordt over gegaan. 
Bart Segers van de brandweer verduidelijkt dat een tentfuif een evenement is dat de nodige adviezen 
vraagt. De tent moet voldoen aan het UGP en er wordt controle uitgevoerd op brandveiligheid. 
Dit alles is gebeurd en er werden enkele opmerkingen gegeven die bij controle ’s anderendaags waren 
opgelost. De certificaten staan vermeld op de website van de tentenbouwer. Bij controle waren de 
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nooduitgangen in orde. De stabiliteit is geen bevoegdheid van de brandweer maar wanneer visueel een 
probleem wordt vastgesteld, zal opgetreden worden. 

Erwin Brentjens heeft van diverse zijden mogelijke oorzaken gehoord. 
Burgemeester Eric Vos vraagt om toch behoedzaam te zijn voor veronderstellingen. De verzekering werd 
aangesproken en een expert werd aangesteld. Ook Pierre Gladiné vindt dat men voorzichtig moet zijn en eerst het 
verslag van de expert moet afwachten. 
Erwin Brentjens denkt dat deze procedure wel eens vele jaren kan duren en is van mening dat niemand dit nog 
eens wil meemaken. Hij vermoedt dat er geen besluiten zullen zijn voor dat zich een volgend evenement aandient 
en vraagt hoe zulke toestanden te vermijden. Hij wil niet met de zwarte piet rondgaan maar heeft toch een vreemd 
gevoel. 
Wannes Starckx vermoedt dat het verslag van de expert binnen het jaar er wel zal zijn. Een uitspraak zal 
vermoedelijk langer op zich laten wachten. 
Willy Van Geirt vraagt of Markt Events ook gedacht heeft aan de sponsors bij het opmaken van de inventaris. 
 
Hernieuwing van de subsidieovereenkomst tussen de federale staat en Stad Turnhout betreffende de 
bemiddeling in het kader van de Gemeentelijke Administratieve Sancties en de hernieuwing van de 
samenwerkingsovereenkomst tussen de stad Turnhout en de gemeenten die deel uitmaken van de 
politiezone Kempen Noord-Oost en de politiezone Geel-Laakdal-Meerhout, de politiezone Neteland, de 
politiezone Balen-Dessel-Mol en de politiezone Zuiderkempen 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Marcus Netten toelichting bij dit punt. 
Paul Moelans vindt in de cijfers niets terug in verband met sluikstorten. 

Dergelijke dossiers gaan niet naar bemiddeling maar krijgen een boete. De GAS-cijfers zullen in een 
volgende commissie besproken worden. 

Annemie Derkinderen vraagt of de gemaakte afspraken ook opgevolgd worden. 
Ja, vaak via de wijkagent. 

 
Politiecontroles in centrumstraten: evaluatie periode september tot december 2014 en verdere aanpak 
Roger Leys en Luc Sels geven een korte toelichting bij dit punt. 
Van 15 september 2014 tot 31 december 2014 werd er in totaal 85 dagen gecontroleerd wat overeenkomt met 
1.024 manuren waarvan 180 weekend-uren. 
Er werden 206 personen gecontroleerd en 61 voertuigen. 
Er werden 10 pv’s verkeer opgesteld en 3 pv’s gerechtelijk. Fietsers door de verboden richting in de Gasthuisstraat 
werden preventief aangesproken. 
Drie geseinde personen werden aangetroffen. 
De politie stelt vast dat het ’s avonds hoe langer, hoe rustiger wordt maar het weer kan er ook iets mee te maken 
hebben. 
Paul Moelans heeft de doorlaatbaarheid van de Gasthuisstraat ’s avonds al meermaals op de agenda van de Raad 
gebracht. Hij steunt elk initiatief maar heeft toch enkele bemerkingen. Hij stelt vast dat er ongeveer 128 dagen in 
één of andere wijk geen wijkagent is als gevolg van deze patrouilles. Hij is van mening dat de kostprijs van dit 
project groter is dan het toelaten van auto’s in de Gasthuisstraat na 18.00 uur. De povere resultaten staan in schrik 
contrast met de kostprijs. 

Burgemeester Eric Vos beklemtoont dat het voornamelijk gaat over “veiligheidsgevoel”. Dit is één middel 
samen met nog andere zoals bijvoorbeeld netheid. 

Paul Moelans vindt dat wanneer het dient om de perceptie dat deze actie wordt opgezet het een hoge kostprijs en 
werkdruk betekent. 

Burgemeester Eric Vos stelt dat de evaluatie na een jaar afgewacht wordt en dan kan bekeken worden 
hoe het verder moet. 

Paul Moelans wil toch nog graag zijn bekommernis uitten: volgens hem heeft een wijkagent zijn taak in de wijk en 
door deze actie vermindert dit. Daarenboven vindt hij ook nergens op de website nog foto’s van de wijkagenten. 

De foto’s op de website werden verwijderd als gevolg van niveau 3 ivm de terreurdreiging. 
Josiane Driesen verwijst naar de enquête waar staat “afgelopen jaar” maar het gevoel is niet weg na een jaar. 

Dezelfde tekst uit de stadsmonitor werd overgenomen. 
 
Vraag van raadslid Paul Meeus: de interpretatie van de cijfers aangaande de woninginbraken en de 
straatcriminaliteit in Turnhout in 2014 
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Paul Meeus licht zijn vraag toe: op zeker moment verschijnen er cijfers in de krant en het is relatief hoe men deze 
leest.  Paul Meeus is van mening dat men voorzichtig moet omspringen met cijfers en vooral het interpreteren er 
van. Het verwondert hem dat deze cijfers noch in de politieraad, noch op deze commissie zijn getoond maar toch in 
de pers te vinden zijn. Hij is van mening dat cijfers eerst in politieraad en de diverse gemeentes worden behandeld 
en men er pas dan mee naar buiten komt. 

Korpschef Roger Leys verduidelijkt dat deze cijfers maandelijks bijgewerkt worden op de website. Dit is 
een onderdeel van de open communicatie die in heel België wordt gevoerd. 
Specifiek wat deze cijfers betreft: wanneer iets daalt, is men tevreden. De woninginbraken bij ons zijn vrij 
laag in vergelijking met België. De straatcriminaliteit (in ruime zin) is fel teruggedrongen sinds 2009. Voor 
dit alles doen de politiediensten zware inspanningen. 

Paul Meeus dankt de korpschef voor de info en wil ook geen kritiek geven. Volgens hem kunnen de cijfers best zo 
droog mogelijk worden voorgesteld en moet men trachten deze vanuit het beleid te kanaliseren. 
Erwin Brentjens is van mening dat preventie ook een bijzonder luik is en vraagt of de goede cijfers het gevolg zijn 
van deze preventie. 

Korpschef Roger Leys is van mening dat het een resultaat is van een geïntegreerde aanpak, van preventie 
tot nazorg. Preventie is niet het enige alhoewel er zeker veel aandacht wordt aan gegeven. 

Erwin Brentjens vraagt of er een tendens is waar te nemen wanneer er woninginbraken zijn. Hij hoort vaak over 
woninginbraken tijdens de dag gedurende een korte afwezigheid. 

Gemiddeld zou men kunnen stellen dat woninginbraken tijdens de dag zich meest voordoen in 
appartementen in het centrum en ’s nachts in woningen in de buitenwijken. Er wordt steeds getracht om de 
acties af te stemmen op de statistieken. 

 
Vragen van raadslid Erwin Brentjens: 
Dossier samenwerking tussen netbeheerder IVEKA/werkmaatschappij Eandis en de Kempense politiezones in het 
kader van de strijd tegen cannabisteelt. In 2013 werd dit dossier toegelicht op de Conferentie van Kempense 
Burgemeesters. Ik had graag een stand van zaken gekregen i.v.m.samenwerkingsmodaliteiten (ook met 
grenszones uit Nederland?) en resultaten. 
Roger Leys geeft een kort overzichtje: het aantalvastgestelde  hennepplantages bedroeg 21 in 2011, 28 in 2012, 37 
in 2013 en 9 in 2014. De vraag is: hoe komt deze daling er? Dit kan zijn omwille van de gevoerde acties of omdat 
men slimmer is geworden waaardoor de politiediensten het niet meer kunnen zien. 
De afspraken met Eandis staan op punt. In 2014 werden warmtecamera’s ingezet met de heli. Na meerdere 
vluchten werden er 11 plantages gesignaleerd waarbij in werkelijkheid het er maar één was. De politiediensten 
blijven er bijzondere aandacht aan besteden. 
 
Ik had graag een overzicht gekregen van alle drugsgerelateerde feiten gepleegd in de Turnhoutse regio in 2014, of 
ons drugsteam ook de economische netwerken die achter de drugstrafieken zitten, kan in kaart brengen en of er 
een gericht vervolgingsbeleid (middelen,personeel,...) hieromtrent kan gevoerd worden? 
Roger Leys deelt mee dat veel van deze zaken bovenlokaal worden aangepakt door de Federale Politie maar ook 
de politiezone zet hierop sterk in. Geld dat verdiend wordt met drugs wordt vaak geïnvesteerd in legale 
economische activiteit. Om dit alles te bestrijden worden een viertal elementen ingezet: 
- de politiezone heeft een goed reglement (UGP)  
- hennepplantages hebben vaak een relatie met Nederland, daarvoor wordt samengewerkt met het afpakteam in 
Breda 
- burenoverleg Taxandria (niet te verwarren met de brandweerzone) 
- nabespreking grensoverschrijdend  
 
 Vorig jaar werden er o.m. in het Turnhoutse stadscentrum opnamen gemaakt voor een GHB-film die later in de 
secundaire scholen van de regio zou vertoond worden. 
Hoeveel maal werd deze film vertoond? Hoeveel leerlingen werden bereikt? Heeft deze ontradingsfilm zijn nut 
bewezen? 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Bob Raets toelichting bij dit punt. 
 
Veiligheid: Eindejaarsgebeuren Grote Markt: instorten van de grote tent. Waren de nodige veiligheidsattesten 
afgeleverd inzake stabiliteit, nooduitgangen,...? Welke opmerkingen stonden er in het brandweerverslag ? Welke 
verzekeringen werden er afgesloten? Worden de verschillende deelnemers vergoed voor het derven van 
inkomsten tijdens de sluitingsdagen? Komt er een evaluatie van het eindejaarsgebeuren op de Grote Markt? 
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Dit punt werd eerder besproken. 
 
De jongste gebeurtenissen in Verviers, Parijs,..hebben alle veiligheidsdiensten in ons land in een verhoogde staat 
van waakzaamheid en paraatheid gebracht. 
De beste middelen om radicalisering te bestrijden zijn echter heel lokaal. Wat doen wij hieromtrent reeds? Wat kan 
en/of moet beter?Heeft men weet van radicaliserende jongeren in deze stad? 
Eerder reeds werd gesteld dat er in de Kempen (gewezen)Syriëstrijders woonachtig zijn. Is dit aantal toegenomen? 
Is onze zone in staat om haatboodschappen, die via de sociale media verspreid worden, te lokaliseren en op te 
volgen? 
Paul Meeus had initieel hieromtrent een vraag willen stellen op de gemeenteraad en vraagt of hij zich hier mag bij 
aansluiten. 

Voorzitter Peter Roes heeft hier geen probleem mee. 
Erwin Brentjens vervolledigt zijn vraag: waar moet ik terecht met vragen? Hij hoort zeggen dat in onze regio het zou 
gaan over vier personen waarvan één in ’t oog wordt gehouden. 
Paul Meeus vraagt of er specifieke initiatieven worden genomen? Welke diensten er ingeschakeld worden ? Of er 
overleg is met geestelijke leiders. 

Bob Raets deelt mee dat er heel wat contacten zijn met het onderwijs via de cel onderwijs. 
Welzijnswerkers volgen een specifieke opleiding en daarenboven is de afspraak gemaakt dat wanneer er 
een dreiging wordt vastgesteld deze ook onmiddellijk wordt doorgegeven. Eventueel kan ook nog in een 
centraal nummer voorzien worden. 
Roger Leys deelt mee dat het een complexe materie is. Er zijn lokale taskforces opgericht en OCAD 
hanteert drie lijsten: 
- Waarschijnlijk in Syrië (voor onze regio 2 personen) 
- Waarschijnlijk vertrokken uit Syrië (voor onze regio 1 persoon) 
- Waarschijnlijk vertrokken naar Syrie (voor onze regio 2 personen) 
Daarnaast zijn er ook nog personen die niet op officiële lijsten staan maar wel in ’t oog worden gehouden. 
Vermoedelijk moet dit alles in de loop der tijd nog bijgestuurd worden. 
Burgemeester Eric Vos voegt er aan toe dat er nog een contact voorzien is met de voorzitter van de 
moskee.  
Paul Meeus vraagt of men met bepaalde vragen naar het gesprek gaat. 

Burgemeester Eric Vos geeft mee dat het een open gesprek is. 
Paul Meeus vraagt hier nadien meer van te horen. 

Dit zal gebeuren.  
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Paul Meeus verwijst naar het evenement op 25 januari met de private partner van Turnova en vraagt wat de 
kostprijs is geweest voor de Stad. Ook Willy Van Geirt wil dit graag weten inclusief het aantal uren dat het 
stadspersoneel gepresteerd heeft. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering 

Commissie 1

woensdag 28 januari 2015

Agenda

− Goedkeuring verslag vorige vergadering

− Facturatie ambulancevervoer   

− Bespreking event winter in Turnhout

− Hernieuwing subsidieovereenkomst mbt bemiddeling ikv GAS

− Politiecontroles in centrumstraten

− Vraag van raadslid Paul Meeus

− Vragen van raadslid Erwin Brentjens

− Punten agenda gemeenteraad

− Uit het college

− Varia

EVALUATIE  WINTERPRET

Bespreking veiligheid:

9 september 2014: overleg evenementen

12 november 2014: veiligheidsoverleg

14 november 2014: mail speciale aandacht voor  UGP en 

brandveiligheid 

EVALUATIE  WINTERPRET 

Beslissing 6 november 2014

- bewaking elke dag van 18 tot 11 uur

- tent wordt niet als overkapping beschouwd

- + 500 m²: controle brandveiligheid

- multidisciplinaire controle op 16/12

- bijkomende controle op 17/12

EVALUATIE  WINTERPRET 

Aansprakelijkheid

- Markt Events is verantwoordelijk

- Stad Turnhout kan niet aansprakelijk gesteld worden voor 

verliezen ontstaan door slechte weersomstandigheden of enige 

andere vorm van overmacht

- verplichte verzekering BA + schade aan eigen materiaal

EVALUATIE  WINTERPRET 

na het instorten

- College 29 december met Markt Events

- Overleg Markt Events – stad - verenigingen

- controle door brandweer op 30 december
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GEMEENTELIJKE 

ADMINISTRATIEVE SANCTIES:

BEMIDDELING

Marco NETTEN – bemiddelaar GAS 

arrondissement Turnhout

1. Overeenkomsten�G.R. 2/2/’15

2. Korte historiek

3. GAS - bemiddeling

4. Cijfers 2014

1. OVEREENKOMSTEN 2015

• Subsidieovereenkomst federale overheid / Stad 

Turnhout

– 53.600 €

– Begeleiden bemiddelingsprocedure

– Alle gemeenten arrondissement

• Samenwerkingsovereenkomsten Stad 

Turnhout/partnergemeenten arrondissement

2. HISTORIEK

(1)Jaren ‘90: Maatschappelijke context � aandacht voor 

samenlevingsproblemen

� PREVENTIE

(2)1995: Hervorming Politierechtbank 

� VERKEERSRECHTBANK

(3)Eind jaren ‘90: Capaciteit Justitie � “echte” criminaliteit 

� PRIORITEITENVRAAGSTUK

• INSTRUMENT voor steden en gemeenten:

eerste GAS-wet in 1999

• LACUNE opgevuld:

sanctionerend ambtenaar = + lokale strafrechter

• FOCUS aanpak overlast verschuift:

Justitie � Biza � steden en gemeenten

2. HISTORIEK

• 2004: bemiddeling in GAS-procedure

• 2006: UGP

• 2014: nieuwe GAS-wet
– Media-aandacht / misverstanden

– Parkeerinbreuken, ouderlijke betrokkenheid, plaatsverbod, 

sanctieregister, tweejaarlijks verslag BiZa

• 2015 e.v.: GAS � justitie-bis?

– Alle gemengde inbreuken naar GAS

– Steden en gemeenten of straffeloosheid?

2. HISTORIEK
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3. GAS-BEMIDDELING

• GAS�politieverordening, bestraffen overlast, 

sanctionerend ambtenaar

• Bemiddeling: voorafgaand aan beslissing SA

• Responsabiliseren jongeren�prestatie, paper, 

sensibiliseren en informeren (wildplassen)

• Bedaren van een conflict / leefbaarheid (geurhinder, 

loslopende honden)

• Schaderegeling (beschadigingen)

4. CIJFERS GAS-BEMIDDELING 2014
Gemeenten Politie Regio Turnhout

Voorzorgsplicht dieren 24

Beschadigingen 19

Bestuurlijke opsluiting 11

Wildplassen 6

Alcoholverbod 22u-07u 6

Lawaai huisdieren 6

Nachtlawaai 4

Reglement natuurgebied 3

Doden van dieren 3

Lichte gewelddaden 3 

Bevel agent 1

Publiciteitsvoering 1

Schenden plaatsverbod 1 

Afval 1

Gooien voorwerpen 1

89 (arrondissement: 305 bemiddelingen)

GAS-prestatie 16

Afspraken leefbaarheid 28

Sensbiliseren/informeren 9

Schaderegeling 10

Wel reactie, geen afspraken 13

Geen reactie 9  

89 (minderjarigen: 10)

4. CIJFERS GAS-BEMIDDELING 2014

Evaluatie voet- en fietspatrouilles 

lokale politie

Doelstelling en evaluatie
(collegebeslissing 25/09/2014)

- Doelstelling :- het verhogen van het veiligheidsgevoel in het 

centrum door gerichte fietspatrouilles van de lokale politie 

- verbetering van de perceptie van veiligheid

- Hoe ? : zichtbaarheid en aanspreekbaarheid verhogen

- Evaluatie via bevraging van inwoners, handelaars en passanten

- Communicatie via stadskrant (februari) en bewonersbrief (vanaf 

29/01 verdeeld door gemeenschapswachten) 

- Week van 09/02 en 16/02 : bevraging  via huisbezoeken (inwoners) 

via mailbestand WIN (winkeliers)

op straat (passanten). 

- Tweede helft van februari : verwerking

- Midden maart : bespreking 

Enquête extra voet- en fietspatrouilles 

- Afstemming op vragen uit de stadsmonitor

- Bespreking op de preventieraad van 14/11

- Feedback van lokale politie

- Toetsing bij K.U.L. afdeling crim/strafrecht

Volgende bevraging : september 2015
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Enquête extra voet- en fietspatrouilles Vraag van raadslid Paul Meeus

De interpretatie van de cijfers aangaande de woninginbraken en de 

straatcriminaliteit in Turnhout in 2014

Vragen van raadslid Erwin Brentjens

Dossier samenwerking tussen netbeheerder IVEKA/werkmaatschappij 

Eandis en de Kempense politiezones in het kader van de strijd tegen 

cannabisteelt. In 2013 werd dit dossier toegelicht op de Conferentie van 

Kempense Burgemeesters. Ik had graag een stand van zaken gekregen 

i.v.m. samenwerkingsmodaliteiten (ook met grenszones uit Nederland?) en 

resultaten.

Vragen van raadslid Erwin Brentjens

Ik had graag een overzicht gekregen van alle drugsgerelateerde feiten 

gepleegd in de Turnhoutse regio in 2014, of ons drugsteam ook de 

economische netwerken die achter de drugstrafieken zitten, kan in kaart 

brengen en of er een gericht vervolgingsbeleid (middelen,personeel,...) 

hieromtrent kan gevoerd worden?

Vragen van raadslid Erwin Brentjens

Vorig jaar werden er o.m. in het Turnhoutse stadscentrum opnamen gemaakt 

voor een GHB-film die later in de secundaire scholen van de regio zou 

vertoond worden.

Hoeveel maal werd deze film vertoond? 

Hoeveel leerlingen werden bereikt? 

Heeft deze ontradingsfilm zijn nut bewezen?

GHB –film binnen aanbod preventie
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Drugpreventie en doelstelling

- Doelstelling : het voorkomen van druggebruik en informeren, 

adviseren en hulp bieden aan mensen die al of niet rechtstreeks in 

aanmerking komen met middelengebruik. (per project :concrete dlstn)

- Middelbare scholen : project in elke graad 

1. eerste graad : project “afblijven”

thema’s : groepsdruk, relatie met ouders, middelengebruik

producten : alcohol, tabak, cannabis, vluchtige  snuifmiddelen,..

2. vierde jaar : project TRIP (leerlingen, leerkrachten, ouders)

thema’s : invloed vrienden,eigen zelfbeeld, middelengebruik

producten : cannabis, tabak, alcohol,…

3.  zesde jaar : project croescontrol (per jaar 800 tot 1000 studenten)

thema’s: rijden onder invloed, gordel, snelheid,…

producten : alcohol, cannabis, speed, cocaïne, GHB,…

GHB – film

- Waarschuwingsfilm op initiatief van burgemeesters, lokale politie en 

spoeddienst ziekenhuis 

- Preventieluik :  

1. vormingsmoment voor alle middelbare scholen en ‘jeugdwerkers’

thema preventie en uitgaansdrugs (GHB, cocaïne,speed,…)

doel : informeren en handvaten tot bespreking aanreiken

hoe : - cijfers en gevaren van uitgaansdrugs

- kritische succesfactoren

- concrete voorbeelden van methodieken/technieken

Jan De Smet CGG Antwerpen

7 mei van 10 u tot 12 u : 31 leerkrachten/jongerenbegeleiders

film werd aangeboden aan de middelbare scholen :  niet gekend 

hoeveel scholen/jeugdwerkers de film gebruikt hebben. 

- 2. ouderavond rond uitgaansdrugs op 22/04/2014 : 71 ouders

- 3. themalunch met huisartsen rond uitgaansdrugs (GHB) 19/06/14

Dr. Nicolaï (MSOC) : 17 artsen + 7 mensen uit

(drug)hulpverlening

GHB – film Vragen van raadslid Erwin Brentjens

Veiligheid: Eindejaarsgebeuren Grote Markt: instorten van de grote tent. 

Waren de nodige veiligheidsattesten afgeleverd inzake stabiliteit, 

nooduitgangen,...? 

Welke opmerkingen stonden er in het brandweerverslag ? 

Welke verzekeringen werden er afgesloten? 

Worden de verschillende deelnemers vergoed voor het derven van 

inkomsten tijdens de sluitingsdagen? 

Komt er een evaluatie van het eindejaarsgebeuren op de Grote Markt?

Vragen van raadslid Erwin Brentjens

De jongste gebeurtenissen in Verviers, Parijs,..hebben alle 

veiligheidsdiensten in ons land in een verhoogde staat van waakzaamheid en 

paraatheid gebracht.

De beste middelen om radicalisering te bestrijden zijn echter heel lokaal. 

Wat doen wij hieromtrent reeds? 

Wat kan en/of moet beter?

Heeft men weet van radicaliserende jongeren in deze stad?

Eerder reeds werd gesteld dat er in de Kempen (gewezen)Syriëstrijders

woonachtig zijn. Is dit aantal toegenomen?

Is onze zone in staat om haatboodschappen, die via de sociale media 

verspreid worden, te lokaliseren en op te volgen?

Punten agenda gemeenteraad

…
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Uit het college

…

Varia

…
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Brandweer TurnhoutBrandweer Turnhout 10 december 201410 december 2014Commissie 1Commissie 1

Uit de vorige commissie

Facturatie ziekenwagen : wijze van aanrekenen cfr. het reglement 

•Juridische basis : Jaarlijkse Omzendbrief ICM vanwege FOD Volksgezondheid

•Wijze van aanrekenen : miv 01/01/2014

• forfaitair bedrag voor de eerste 10 km: 61,46 euro; 

•bedrag voor de prestaties vanaf de 11de km tem 20ste km: 6,14 euro per km

•bedrag voor de prestaties vanaf de 21ste km: 4,70 euro per km

•Bedrag per paar elektroden gebruikt bij een AED: 58,34 euro

•Systematiek : Brandweer Turnhout print maandelijks de facturen af, deze 

facturen en een kopie ervan gaan naar de financiële dienst van waaruit de 

facturen verstuurd worden aan de patiënten. Deze facturen worden eveneens 

digitaal aangeleverd aan de financiële dienst die deze converteert naar het 

boekhoudprogramma van BBC.

Brandweer TurnhoutBrandweer Turnhout 10 december 201410 december 2014Commissie 1Commissie 1

Uit de vorige commissie

Facturatie ziekenwagen : wijze van aanrekenen cfr. het reglement 

•Aantal ritten en patiënten 2014: van 01/01/2014 tem 07/12/2014

3170 ritten waarbij 2826 patiënten vervoerd werden.


